
Bestyrelsesmødet havde kun 1 
punkt - Afdelingsmødet, der blev drøftet og ellers kun lidt løst snak.


Jørn bliver dirigent, da de spurgte er optaget til anden side grundet 
sammenfaldende SAB møder.


Mette stiller ikke op til bestyrelse eller som suppleant.


Der er kommet nyt tilbud på nøglebrikker.


Den megen diskussion på Facebook og sproget blev drøftet.

Vi tager ikke Facebook, som et bestyrelsesforum, da ikke alle er 
medlemmer. Det vil nok være godt, at være tilbageholden.


Især bro og kamera har fyldt meget.


Næste Bestyrelsesmøde ikke aftalt. 1. mandag er 1. maj. 

1. Afdelingsmødet

Afdeling: 
Teglværkshavnen 

Peter Holms Vej 
2450 KBH SV

Referat Bestyrelsesmøde 	 

3. 04. 2017


Deltagere: Jørn, Michael, Lena, Leif

2. Diverse


